
 

SUOMEN OPTIMISTIJOLLALIITTO 

Hallituksen kokous 23.3.2016  

Tapiolan keskustorni  

 

Risto Saarni ja Jukka Muhonen 

Saara Söderberg, Mikko Kylävainio, Jyri Kotilainen, Pontus Karlemo – puhelimitse 

 

Puheenjohtaja  Risto Saarni 

Sihteeri  Jukka Muhonen 

 

 

Hallinto ja viestintä, vastuuhenkilö Saara Söderberg 

Päätettiin seuraavaa: 

- Jatkossa Risto tekee kokouksiin etukäteen asialistat  

- Hallituksen kokousten pöytäkirjat viedään allekirjoitettuina nettisivuille 

- Kaikki virallinen sähköpostiliikenne lähetetään myös optiliiton sähköpostiin 

(optimistijollaliitto@gmail.com) 

- Optiliiton virallinen viestintäkanava on nettisivut (ei Facebook) ja nettisivuja 

kehitetään 

- Nykyisistä Facebook-ryhmistä (Suomen Optimistijollaliitto ja Suomen 

Optimistijollaliitto ry) toinen otetaan liiton viralliseksi kanavaksi ja toisen nimi 

muutetaan epävirallisemmaksi optarien keskusteluryhmäksi. 

- Instagram otetaan optiliiton tiedotuskanavaksi. 

 

Taloustilanne, vastuuhenkilö Jyri Kotilainen 

- V. 2016 EM-ilmoittautuminen on maksettu 

- Viime vuoden EM-kisojen maksuja on edelleen maksamatta 

- Optiliiton kilpailulisenssin on maksanut 47 purjehtijaa. Osa purjehtijoista on 

maksanut, mutta ei ole täyttänyt yhteystietolomaketta tai päinvastoin. Em. osalta 

laitetaan Facebookiin lista purjenumeroista, jotta saadaan maksut kuntoon ja 

yhteystietolistat ajan tasalle. 

 

Arvokisat, vastuuhenkilö Pontus Karlemo 

- Pontus valmistelee ehdotuksen joukkue EM-kisojen valmentajasta ja 

purjehtijoiden valinnasta joukkueeseen 

- Erica Bäckström valmistelee esityksen PM-kisojen kolmesta apuvalmentajasta. 

 

Kadettisarja, vastuuhenkilö Mikko Kylävainio 

- Kadettikisojen kalenteri on valmis. Mikko varmistaa vielä kadettikisan pitämisen 

HSK:lta 11.-12.6. viikonloppuna 



 

- Alueleirien ajankohtia pitää vielä varmistaa. 

 

Karsinta- ja ranking-sarja, vastuuhenkilö Jukka Muhonen 

- Keskusteltiin ohjeistuksesta, Päätettiin, että Optiliitto suosittelee ranking-kisoissa 

käytettäväksi IODA-rataa. Tälle vuodelle pyritään myös löytämään yksi kadettikisa, 

jossa purjehditaan IODA-radalla.  

- SM-kisoihin liittyen päätettiin: 

o SM-kisat purjehditaan IODA-radalla 

o SM-kisojen viimeiseksi päiväksi purjehtijat jaetaan kulta- ja hopea-

fleeteihin, vaikka kisassa olisikin alle 120 purjehtijaa 

o Juki päivittää SM-sääntöä ja tarkistaa, miten prosessi hoidetaan SPV:n 

suuntaan. 

- Juki lähettää karsintakutsut ensi viikon aikana (vko 13) 

- Optiliiton edustajat karsinta- ja rankingkisoihin päätetään seuraavassa 

kokouksessa.  

- Päätettiin, että Optiliitto tukee BSS:n karsintaleiriä 1 000 €:lla. 

 

Seuraava hallituksen kokous on ti 12.4.2016 klo 17.30-19.00 Ruoholahdessa. 

 


